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  Rozpoczęcie obrad o godz. 15 00 

  Zakończenie obrad o godz. 17 15                                                                         

 

P R O T O K Ó Ł   Nr  XXXIX.2018 

obrad  SESJI  RADY  GMINY  USTKA 

w  Sali Obrad Urzędu Gminy Ustka 

 dnia  28 marca 2018 roku 

  

 

           Obrady XXXIX Sesji Rady Gminy Ustka w VII kadencji (2014-2018)                          

otworzył o godz. 1500  Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy Ustka. 
 

Przewodniczący Rady przywitał radnych, sołtysów, Pani Wójt wraz z przedstawicielami 

Urzędu i wszystkich zaproszonych gości, a w sposób szczególny Pana /*/ Prezesa Zarządu 

Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego w Słupsku oraz Panią Wiceprezes Zarządu /*/. 

Przewodniczący Rady stwierdził według listy obecności, iż w posiedzeniu uczestniczy 11 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych stanowi kworum 

uprawniające Radę do podejmowania prawomocnych uchwał.   

 

 

Nieobecni radni: Jerzy Moch, Krzysztof Poźniak, Grzegorz Piszczek, Justyna Wietrak. 

 

  

Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych zał. Nr 3 do protokołu. 

 
 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad: 
 

 

Głosowało  - 11   

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła następujący porządek obrad: 
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Porządek obrad: 
 
1.  Sprawy regulaminowe: 

1)  otwarcie sesji 

2)  zatwierdzenie prawomocności obrad 

3)  przedstawienie porządku obrad 

4)  przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej. 

3. Interpelacje i zapytania. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie. 

1) nadania nazwy ulicy w miejscowości Przewłoka, 

2) nadania nazwy ulicy w miejscowości Przewłoka, 

3) nadania nazwy ulicy w miejscowości Objazda, 

4) zmiany nazwy ulicy w miejscowości Zalesin, 

5) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-

nego zatwierdzonego uchwałą Nr XXXVI.437.2014 Rady Gminy Ustka                                          

z dnia 28 lutego 2014 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie geodezyjnym Rowy Gmina Ustka, 

6) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obszaru położonego w obrębie geodezyjnym Poddąbie,  gmina Ustka, 

7) uchylenia uchwały Nr XXVI.316.2013 Rady Gminy Ustka z dnia 28 lutego 2013 roku                          

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek nr: 346, 307, 19/1, 299, 353, 20/1, 20/2, 20/3 i 24 położonych 

w obrębie geodezyjnym Wytowno w gminie Ustka, 

8) uchylenia uchwały Nr XL/480/2010 Rady Gminy Ustka z dnia 29 października 2010 roku 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części terenów położonych w okolicy miejscowości Duninowo,                 

Pęplino w Gminie Ustka, 

9) uchylenia uchwał Nr VII.71.2011 Rady Gminy Ustka z dnia 20 maja 2011 roku                               

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 2  w miejscowości Możdżanowo – 

Starkowo w gminie Ustka oraz uchwały XXXVII.451.2014 Rady Gminy Ustka z dnia 28 

marca 2014 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr VII.71.2011 Rady Gminy Ustka                              

z dnia 20 maja 2011 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 2                   

w miejscowości Możdżanowo – Starkowo w gminie Ustka, 
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10) udzielenia dotacji celowej Wojewódzkiemu Szpitalowi Specjalistycznemu im.          

  Janusza Korczaka w Słupsku sp. z o.o. na zakup aparatu USG do Zakładu                         

  Diagnostyki Obrazowej, 

11) zawarcia umowy partnerskiej, dotyczącej realizacji projektu pod tytułem „Zabawa                   

  w miasto – dzieci budują swój własny świat” w dniach 31 lipca – 7 sierpnia 2018 

  roku, 

12) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu oraz zawarcia umowy                

  partnerskiej z Powiatem Słupskim w celu wspólnej realizacji inwestycji pod                  

  nazwą „Przebudowa drogi powiatowej nr 1102G na odcinku Modła – Modlinek  

  (Gmina Ustka)”, 

13) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu oraz zawarcia umowy                 

  partnerskiej z Powiatem Słupskim w celu wspólnej realizacji inwestycji pod         

  nazwą „Przebudowa drogi powiatowej nr 1112G Ustka Gąbino (Gmina Ustka)”, 

14) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu oraz zawarcia umowy      

  partnerskiej z Powiatem Słupskim w celu wspólnej realizacji inwestycji pod              

  nazwą „Przebudowa drogi powiatowej nr 1105G na odcinku Krężołki – Starkowo 

  (Gmina Ustka)”, 

15) zmian w budżecie gminy Ustka na 2018 rok, 

16) przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Ustka na lata 2017 – 2027”, 

17) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ustka, 

18) podziału gminy Ustka na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz  

  ustalenia liczby radnych wybieranych w każdym okręgu w wyborach do rady  

  gminy, 

19) podziału gminy Ustka na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic                 

  i siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

20) rozstrzygnięcia skargi na działalność Wójta Gminy Ustka, 

21) rozstrzygnięcia skargi na działalność Wójta Gminy Ustka, 

22)  uchylenia uchwały Nr XXXVIII.471.2018 Rady Gminy Ustka z dnia 21 lutego  

  2018  roku w sprawie nadania nazwy traktu w miejscowości Rowy. 

 

5. Informacja o poziomie wykorzystania lodowiska gminnego w sezonie 2017/2018. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zakończenie obrad. 
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Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne 

uwagi do protokołu z ostatniej Sesji w związku z tym poddaję pod głosowanie: 

 

Protokół Nr XXXVIII.2017 z 21 lutego 2018 roku 
Sesji Rady Gminy Ustka 

 

 

Głosowało  - 11   

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXXVIII.2018              

z dnia 21 lutego 2018 roku. 
 

 

 

Ad. 2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
 

 

- przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym obejmujące 

działalność Urzędu od dnia 21 lutego 2018 roku do dnia 28 marca 2018 roku. 
Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się  z zapytaniem,                                 

czy są pytania do Pani Wójt w zakresie przedstawionego sprawozdania. 

 

 

Wobec braku zapytań do Pani Wójt,  Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 

głosowanie: 
 

 

 Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

 

Głosowało  - 11   

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie Wójta                         
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w okresie międzysesyjnym. 
Ad. 3. Interpelacje i zapytania. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 
 

Doceniam zaangażowanie naszego społeczeństwa, ludzi, którzy tworzą kulturę, którzy tworzą 

tak piękne palmy. Chcę wyrazić słowa uznania dla Kół Gospodyń Wiejskich, uważam, że za 

tak wspaniałe wyniki, o czym świadczą zajmowane miejsca w konkursach, należą się gromkie 

brawa i podziękowania.   

 

 

Radny Marian Korbiel 

 

Pytanie dotyczy podłączenia do sieci światłowodu, czy jest możliwość zorganizowania 

zebrania, aby mieszkańcy mogli się dowiedzieć czegoś więcej i ewentualnie złożyć jeszcze 

wniosek.   

 

 

Radny Rafał Białek 

 

- Interpelacja dotyczy Poddąbia, aby zmobilizować inwestorów dwóch dużych pensjonatów, 

aby chociaż przed weekendem wyrównali drogę między ulicą Spacerową a Plażową, 

ponieważ są koleiny nie do przejechania. 

- Miejscowość Machowniko, chodnik przy drodze powiatowej na wysokości przystanku, 

kierunek Ustka – Słupsk. Krawężniki są w rozsypce przez co kostka brukowa wypada na 

asfalt, co stanowi niebezpieczeństwo. 

 

 

Sołtys sołectwa Lędowo 

 

- Stan drogi Koszarowe jest w opłakanym stanie, proszę o załatanie dziur. 

- W ubiegłym roku pisaliśmy o zabezpieczenie rowu przeciwczołgowego barierkami. Miasto 

nie dało do dzisiaj żadnej odpowiedzi. I nic się nie dzieje w tej sprawie. 

- Sprawa komunikacji, proszę o przywrócenie kursu autobusów jak było przed remontem 

wiaduktu. W soboty i niedziele nie kursuje żaden autobus i starsi ludzie nie mają jak się dostać 

do miasta po zakupy.    

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

 

- W imieniu kolegi nieobecnego Jerzego Mocha chciałbym prosić o ponaglenie w sprawie 

podłączenia do sieci energetycznej nowego oświetlenia w miejscowości Machowino. 

- Zwracam się również z prośbą do zarządcy drogi powiatowej, na odcinku drogi Wytowno 

– Bydlino, aby w trybie natychmiastowym uzupełnić ubytki w drodze, które zostały w mojej 

ocenie zrobione, natomiast dość niedbale. Zostało pominiętych kilkadziesiąt dziur, gdzie 

można koło urwać.   
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Ad. 4.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

 nadania nazwy ulicy w miejscowości Przewłoka, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.483.2018 stanowiącą zał. Nr  5 do niniejszego protokołu. 

 

 

 nadania nazwy ulicy w miejscowości Przewłoka, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.484.2018 stanowiącą zał. Nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

 

 nadania nazwy ulicy w miejscowości Objazda, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.485.2018 stanowiącą zał. Nr 7  do niniejszego protokołu. 
 

 

 zmiany nazwy ulicy w miejscowości Zalesin, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.486.2018 stanowiącą zał. Nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego zatwierdzonego uchwałą Nr XXXVI.437.2014 Rady Gminy Ustka    z 

dnia 28 lutego 2014 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie geodezyjnym 

Rowy Gmina Ustka, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.487.2018 stanowiącą zał. Nr 9 do niniejszego protokołu. 
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 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru położonego w obrębie geodezyjnym Poddąbie,  

gmina Ustka, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.488.2018 stanowiącą zał. Nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 uchylenia uchwały Nr XXVI.316.2013 Rady Gminy Ustka z dnia 28 lutego 2013 

roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek nr: 346, 307, 19/1, 299, 353, 20/1, 20/2, 

20/3 i 24 położonych w obrębie geodezyjnym Wytowno w gminie Ustka, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.489.2018 stanowiącą zał. Nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 uchylenia uchwały Nr XL/480/2010 Rady Gminy Ustka z dnia 29 października 

2010 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części terenów położonych w okolicy 

miejscowości Duninowo, Pęplino w Gminie Ustka, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.490.2018 stanowiącą zał. Nr 12 do niniejszego protokołu. 
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 uchylenia uchwał Nr VII.71.2011 Rady Gminy Ustka z dnia 20 maja 2011 roku                

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 2                              

w miejscowości Możdżanowo – Starkowo w gminie Ustka oraz uchwały 

XXXVII.451.2014 Rady Gminy Ustka z dnia 28 marca 2014 roku w sprawie zmiany 

Uchwały Nr VII.71.2011 Rady Gminy Ustka  z dnia 20 maja 2011 roku w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 2 w miejscowości Możdżanowo 

– Starkowo w gminie Ustka, 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.491.2018 stanowiącą zał. Nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

 

 udzielenia dotacji celowej Wojewódzkiemu Szpitalowi Specjalistycznemu im. 

Janusza Korczaka w Słupsku sp. z o.o. na zakup aparatu USG do Zakładu Diagnostyki 

Obrazowej, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- dwie Komisje Rady wyraziły pozytywne opinie na temat przedłożonego projektu uchwały, 

Komisja Budżetowa wyraziła negatywną opinię na temat przedłożonego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
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Radna Danuta Kaleta 

 

Przy głosowaniu będę również przeciwna tej uchwale. Mieszkańcy Ustki i okolic są 

zbulwersowani decyzją Pana Prezesa o nie uruchomieniu punktu opieki nocnej dla miasta               

i gminy Ustka. Poza tym, czytając artykuły na temat przekształcenia szpitala w Słupsku, 

dowiedziałam się, że Pan Prezes przychodząc z Lęborka zatrudnił osoby z Lęborka, 

zwalniając osoby ze Słupska. Pan Prezes w dziale kadr zatrudnił dodatkowo 10 osób. Pan 

Prezes chyba otworzył swoją siedzibę dla administracji przy szpitalu? Stworzenie takiej 

administracji, ma się nijak do tego, jak nowo otworzony oddział dla kobiet rodzących. 

Chciałam zapytać, czy to prawda, że kobiety, które rodzą mają dwa pokoje i jedną łazienkę? 

Panie Prezesie, daliśmy już Panu 50.000 zł na oddział przeszczepu kostnego, ale nie może 

być tak, że co roku będzie domagał się Pan dotacji, dlatego jestem przeciwna kolejnej dotacji. 

 

 

Radny Stefan Gruszczyński 

 

Chciałbym bardziej skupić się na uchwale, którą powinniśmy podjąć. Oczywiście, jeżeli jest 

potrzeba doposażyć różne oddziały w szpitalach, to jesteśmy za tym, ale sugeruję, aby Pan 

Prezes bardziej przyjrzał się budżetowi na 2019 rok, aby tego typu obciążenia nie musiały 

spadać na samorządy. 

 

Pan /*/ Prezes Zarządu Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego w Słupsku 

 

Z wielką troską, ale też dużym rozgoryczeniem odebrałem słowa Pani radnej, ponieważ 

podpieranie się na doniesieniach prasy jest łatwe, proste, ale dużo prostsze jest wykonanie 

telefonu do mnie i poznanie prawdy z obiektywnej strony. 

To, ze przyszedłem z Lęborka, co Pani uważa mi za złe – wynikało z faktu, że to mnie 

poproszono, aby ratować słupski szpital przed bankructwem. Przypomnę, że szpital zadłużył 

się na 100 mln zł i wszystkie działania pod moim kierownictwem były prowadzone na rzecz 

wojewódzkiego szpitala w Słupsku i miały na celu uratować szpital, tak aby ten szpital mógł 

zachować płynność finansową i prowadzić działalność dalej, w takiej formule jaką prowadzi 

na dzień dzisiejszy. Było jeszcze kilka trudnych, nierozwiązanych spraw dotyczących 

funkcjonowania szpitala, m.in. przeniesienie oddziału położniczo-ginekologicznego z Ustki do 

Słupska. Co było przedmiotem debaty publicznej od 16 lat, ale nie było „mądrego”, który by 

ten problem rozwiązał, ja go rozwiązałem w przeciągu 3 lat. 

Jeżeli chodzi o nocną opiekę chorych, to przypomnę, że do końca czerwca 2017 r. na terenie 

miasta Ustka tę opiekę realizowała firma /*/ na podstawie umowy z NFZ. To firma /*/ doszła 

do przekonania, że pod względem ekonomicznym, finansowym, umowa z NFZ jest dla nich 

nieopłacalna  i wypowiedziała tę umowę. Zostaliście Państwo od miesiąca lipca bez opieki 

zdrowotnej. To ja wyciągnąłem do Państwa rękę i podjąłem z marszu zobowiązanie, że 

uruchomię w sezonie letnim, opiekę nocną – do czego nie byłem zobowiązany. Następnie NFZ 

rozpisał konkurs na nocną opiekę chorych, nie tylko od miesiąca września i nie tylko na terenie 

gminy Ustka, ale również na pozostałe tereny miejscowości Słupska i Kobylnicy. Opieka 

nocna zabezpiecza cały teren powiatu słupskiego, to NFZ wyznacza miejsca i zasady 

realizowania tych świadczeń na terenie powiatu słupskiego.     
  
Przypomnę, że jeden punkt opieki nocnej to miesięczny wydatek 66.000 zł. Brakuje pieniędzy, 
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a że są niskie stawki na tę działalność, to poświadcza fakt, że to nasi partnerzy, którzy 

poprzednio wykonywali świadczenia dla NFZ, po kilku miesiącach działalności, współpracy  

z nami również zrezygnowali z tej działalności, ponieważ pod względem finansowym było dla 

nich nieopłacalne. My nie uchylaliśmy się od tych obowiązków, chociaż jesteśmy szpitalem 

specjalistycznym, a realizujemy świadczenia zdrowotne w zakresie podstawowej opieki 

zdrowotnej, który jest domeną i przypisanym obowiązkiem dla lekarzy rodzinnych, lekarzy 

pierwszego kontaktu. Wzięliśmy na siebie ciężar tej opieki i realizujemy go konsekwentnie do 

dnia dzisiejszego. Oczywiście, robimy to przy pomocy Gminy Ustka,  jestem serdecznie 

zobowiązany, bo uważam, że przede wszystkim płatnik – NFZ powinien zapewnić dostępność 

do opieki zdrowotnej. 

Zarzut o przeniesieniu oddziału położniczo – ginekologicznego do Słupska - uważam,                

że powinien być skierowany do wszystkich tych, którzy podejmowali decyzję                                           

o wyprowadzeniu oddziału położniczo – ginekologicznego  do Ustki, do szpitala, który nie ma 

zaplecza szpitala specjalistycznego, ani diagnostycznego, ani terapeutycznego. Pacjenci, 

którzy tam trafiali byli w codziennym zagrożeniu nie tylko zdrowotnym, ale również 

zagrożeniu życia, ponieważ działalność, z wszelkimi zasadami w medycynie, powinna być 

prowadzona w szpitalu posiadającym co najmniej cztery podstawowe oddziały, czyli internę, 

chirurgię, pediatrię i położnictwo z ginekologią. Zrobiliśmy projekt, uzyskaliśmy zezwolenia, 

zaciągnęliśmy kredyt i przeprowadziliśmy tę inwestycję w miarę szybko, a dzieci mogą się 

bezpiecznie rodzić. 

Przeprowadzenie administracji z budynku, który znajdował się 7 km od szpitala – nakazywała 

logika, aby osoby zarządzające były blisko szpitala i mogły sprawować stały nadzór i oceniać 

pracę całego personelu. 

Wszystko było zaplanowane przez mojego poprzednika. Jest tylko mała różnica inwestycja 

była zaplanowana na 10, 5 mln zł, a my wykonaliśmy ją za 3,7 mln zł. To jest ta mała różnica, 

jak można po gospodarsku realizować wiele zadań. 

Ostatnia kwestia, którą Pani poruszyła. Jest mi szalenie przykro, mówiąc o tym, że 

kogokolwiek zwolniłem z pracy. Powiem tak, na 1300 osób zwolniłem jedną osobę. Jeżeli 

ktoś odchodził z własnych powodów i miał zamiar zmienić pracę – to jest wolny kraj.                 

W tamtym czasie zatrudniłem więcej niż 14 osób. Nie wiem, dlaczego kole Panią fakt, że                

w trudnych sytuacjach, kiedy trzeba było realizować strategiczne działanie Słupska i ratować 

szpital przed bankructwem, był fachowiec chętny pomóc szpitalowi w Słupsku. Ten zarzut 

wydaje mi się zupełnie bezpodstawny, ponieważ w tym czasie przyjąłem do pracy 

kilkadziesiąt osób ze Słupska. 

Wszystkie szpitale korzystają z pomocy publicznej i samorządowej. Tak to wygląda, jest to 

instytucja na całym świecie dofinansowana w stosunku do potrzeb nie tylko finansowych tej 

instytucji, ale do potrzeb zdrowotnych. Niestety tak to wygląda na całym świecie, że na 

ochronę zdrowia przeznacza się, nie tak jak w Polsce 4,2% produktu krajowego brutto, ale 

ponad 10% produktu krajowego brutto i niestety też nie wystarcza pieniędzy. Sprzęt, 

aparatura medyczna, czasami nawet leki kupowane są ze środków publicznych, 

samorządowych, ponieważ zdrowie jest wspólna sprawą. Zdrowie powinno być ponad 

podziałami i wszyscy powinniśmy działać na rzecz jego ratowania, bo każdy  z nas może być 

w zagrożeniu zdrowotnym i każdy z nas będzie tej pomocy potrzebować. Tak to wygląda                

z mojego punktu widzenia, Pani radna może się ze mną nie zgodzić, ja szanuję Pani zdanie, 

ale proszę również wysłuchać moje, ponieważ oparte jest na faktach i dokumentach. 
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Radny Marian Tymecki 

 

Bardzo nam miło, że Prezes dba o naszych mieszkańców i obywateli, ale jakie warunki 

stworzył Pan Prezes dla naszych kobiet? Jakie warunki mają kobiety? Cofamy się, po co było 

przenosić oddział do Słupska? Nie jestem przeciwny przenoszeniu, ale miał powstać jeden 

nowy oddział. Panie Prezesie przychodzą odwiedzający, którzy przenoszą zarazki. Czy 

będzie tak, że nasze wnuki, prawnuki będziemy oglądali przez szybę, jak kiedyś to było? 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

 

Mam tylko prośbę, abyśmy trzymali się przedmiotu uchwały, ponieważ trochę od tego 

odbiegamy.  Zdaję sobie sprawę, że leży to w kręgu Państwa zainteresowania. Proszę Panie 

Prezesie w dwóch zdaniach odnieść się do zapytania.   

 

Pan /*/ Prezes Zarządu Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego w Słupsku 

 

Powiem krótko, warunki pobytu pacjentek na oddziale położniczo – ginekologicznym                       

w Słupsku są komfortowe. Zapraszam do odwiedzenia oddziału i chętnie pokażę Panu 

warunki.  Prawdą jest, że dwie osoby korzystają z jednej łazienki. Proszę Pana, jak Pan 

wynajmuje pokój w hotelu z czteroosobową rodziną, to ma Pan cztery łazienki, czy jedną? 

Wydaje mi się, że jak na nasze warunki są one komfortowe. Najważniejszą kwestią, która jest 

fundamentalna w tej sprawie, to jest bezpieczeństwo kobiety rodzącej i bezpieczeństwo 

nowonarodzonego dziecka. To bezpieczeństwo może być zagwarantowane tylko i wyłącznie 

w oparciu o szpital specjalistyczny. 

Jeszcze tylko kwestia budowy nowego oddziału. Jeżeli będzie miał Pan pomysł, skąd wziąć 

40.000,000 zł, aby w stanie surowym wybudować pawilon, a potem go wyposażyć za 

dodatkowe 30.000,000 zł, chętnie bym skorzystał z Pana doradztwa i uwagi, będzie mi bardzo 

miło jak pomoże mi Pan zrealizować inwestycję za pieniądze, które Pan wskaże na ten cel. 

Zapukałem do wszystkich drzwi, niestety nie miałem deklaracji, która by zapewniała 

finansowanie inwestycji na poziomie 70.000,000 zł, ani żaden bank takiej pożyczki szpitalowi 

by nie udzielił. 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

 

Szanowni Państwo, chciałbym, abyśmy odcięli emocji, które nam towarzyszą. Chciałbym 

skupić się na przedmiocie uchwały i na wsparciu finansowym Gminy Ustka. Proszę i oczekuję 

od radnych, aby radny gminy Ustka jednak miał świadomość za czym głosuje i że „nie 

wydaliśmy jakieś tam pieniądze” „na jakieś tam badania nad szpikiem” tylko konkretnie, na 

uruchomienie oddziału transplantologii – tak jak uchwała mówiła. Myślę, że radny powinien 

wiedzieć nad czym głosuje i na co pieniądze Gmina wydaje. 

W dniu dzisiejszym mamy uchwałę, która mówi o wsparciu w zakupie specjalistycznego 

sprzętu aparatu USG do Zakładu Diagnostyki Obrazowej. W mojej ocenie Gmina Ustka ma 

obowiązek, aby dbać o to, aby mieszkańcy mieli zapewniony dostęp, przede wszystkim do 

podstawowej opieki zdrowotnej, a tą, tak jak przed chwilą usłyszeliśmy, Wojewódzki Szpital 

Specjalistyczny realizuje - wyszedł naprzeciw potrzebom mieszkańców i podjął się tego 

wyzwania. 

W mojej ocenie w tej sytuacji, odcinając się od wielu innych kwestii, obowiązkiem włodarzy 
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samorządowych  na tym terenie, jest nic innego jak współpraca z podmiotem, który wychodzi 

naprzeciw potrzebom naszych mieszkańców. A takim podmiotem jest w tym przypadku 

Wojewódzki Szpital Specjalistyczny im. Janusza Korczaka w Słupsku. Apeluję do Państwa 

radnych, aby w tym momencie podjąć tę uchwałę, tak jak podjęliśmy poprzednią uchwałę, 

która również będzie skutkować w podniesieniu poziomu usług, przeznaczonych  dla naszych 

mieszkańców. Jedyną drogą do poprawy warunków świadczenia usług związanych z ochroną 

zdrowia jest współpraca. Jeżeli tej współpracy w dniu dzisiejszym nie zatwierdzimy, to nie 

oczekujmy, że cokolwiek się zmieni. 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
 

Głosowało  - 11    

Za   -  7 

Przeciw   -  4 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.492.2018 stanowiącą zał. Nr 14  do niniejszego protokołu. 
 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

 

Powitała serdecznie przedstawicieli Zarządu Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego            

w Słupsku w osobach Pana /*/ Prezesa Zarządu oraz Panią Wiceprezes Zarządu /*/                  

Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego i zaprosiła do  uroczystego podpisania umów.  
 

Przedmiot umów dotyczył wsparcia finansowego na uruchomienie oddziału transplantacji 

szpiku kostnego oraz na zakup aparatu USG do Zakładu Diagnostyki Obrazowej                            

w Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym im. Janusza Korczaka w Słupsku. 

 
 

 zawarcia umowy partnerskiej, dotyczącej realizacji projektu pod tytułem 

„Zabawa w miasto – dzieci budują swój własny świat” w dniach 31 lipca –7 sierpnia 

2018 roku, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.493.2018 stanowiącą zał. Nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu oraz zawarcia umowy 

partnerskiej z Powiatem Słupskim w celu wspólnej realizacji inwestycji pod nazwą 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1102G na odcinku Modła – Modlinek (Gmina 

Ustka)”, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.494.2018 stanowiącą zał. Nr 16 do niniejszego protokołu. 
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 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu oraz zawarcia umowy 

partnerskiej z Powiatem Słupskim w celu wspólnej realizacji inwestycji pod nazwą 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1112G Ustka Gąbino (Gmina Ustka)”, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- dwie Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.495.2018 stanowiącą zał. Nr 17 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu oraz zawarcia umowy 

partnerskiej z Powiatem Słupskim w celu wspólnej realizacji inwestycji pod nazwą 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1105G na odcinku Krężołki – Starkowo (Gmina 

Ustka)”, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 



19 
 

wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.496.2018 stanowiącą zał. Nr 18 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 zmian w budżecie gminy Ustka na 2018 rok, 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.497.2018 stanowiącą zał. Nr 19 do niniejszego protokołu. 
 

 

 przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Ustka na lata 2017 – 2027”, 

 

 

Przewodniczący Rady oddał głos Panu /*/ Dyrektorowi firmy/*/, który przedstawił prezen-

tację na temat strategii rozwoju gminy Ustka (załącznik do uchwały nr XXXIX.498.2018 

Rady Gminy Ustka). 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.498.2018 stanowiącą zał. Nr 20 do niniejszego protokołu. 
 

 

 wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ustka, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.499.2018 stanowiącą zał. Nr 21  do niniejszego protokołu. 
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 podziału gminy Ustka na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz 

ustalenia liczby radnych wybieranych w każdym okręgu w wyborach do rady gminy, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.500.2018 stanowiącą zał. Nr 22 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 podziału gminy Ustka na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, 

granic  i siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.501.2018 stanowiącą zał. Nr 23  do niniejszego protokołu. 
 

 

 rozstrzygnięcia skargi na działalność Wójta Gminy Ustka, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.502.2018 stanowiącą zał. Nr 24 do niniejszego protokołu. 

 

 rozstrzygnięcia skargi na działalność Wójta Gminy Ustka, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.503.2018 stanowiącą zał. Nr 25 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 uchylenia uchwały Nr XXXVIII.471.2018 Rady Gminy Ustka z dnia 21 lutego 

2018  roku w sprawie nadania nazwy traktu w miejscowości Rowy. 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,                      

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XXXIX.504.2018 stanowiącą zał. Nr 26 do niniejszego protokołu. 
 

 

Ad.5.  Informacja o poziomie wykorzystania lodowiska gminnego w sezonie 2017/2018. 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- wszyscy radni otrzymali informację. Czy po zapoznaniu się z informacją macie Państwo 

uwagi lub pytania? 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący rady poddał pod głosowanie: 
 

 

Głosowało  - 11 

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w informację stanowiącą 

zał.  Nr 27 do protokołu. 
 

 

 

Ad. 6.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Odpowiedź do radnej Danuty Kaleta 
 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

 

Przyjmuję do wiadomości podziękowania, które zostały złożone na rzecz pracy Centrum 

Kultury Gminy Ustka. 

 

Odpowiedź do radnego Mariana Korbiela 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

 

Zebrań wiejskich w tym zakresie nie przewidujemy, był na to czas i informacje były 

przekazywane mieszkańcom na bieżąco. Możemy przygotować dodatkową informację, 

ponieważ będziemy ustalali terminy zebrań wiejskich dotyczących innych kwestii. Możemy 

poinformować inwestora o potrzebie spotkania się, ale na pewno na wszystkie zebrania nie 

przyjedzie.  

 

Odpowiedź do radnego Rafała Białka  
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

 

- Jak najbardziej zwrócimy uwagę inwestorowi, aby poprawił drogę przy swojej inwestycji 

do długiego weekendu. Również planujemy do długiego weekendu wszystkie drogi poprawić, 

wyrównać, aby nie było zagłębień.  

- W przypadku Machowinka, rozumiem, że chodzi o drogę powiatową – tak samo 

odpowiadam od razu Panu sołtysowi z Lędowa, tam gdzie mamy drogi, które stanowią 

własność powiatu słupskiego, a są pod zarządem dróg powiatowych,  wszystkie informacje 

przekazujemy, ale niestety nie mamy wpływu na szybkość reakcji, ani docelowego 

wykonania tych zadań.  
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Odpowiedź do sołtysa sołectwa Lędowo 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

 

- Jeżeli chodzi o brak komunikacji, która nie została przywrócona – niestety, ale mamy 

typowy przykład braku środków finansowych i nieopłacalności zadania. Rozmawiałam 

wstępnie z Panem Burmistrzem, żeby była komunikacja miejska rozciągnięta po miejscowość 

Lędowo i Przewłoka, ale jest to kwestia dofinansowania. Czekamy na kalkulację kosztów i 

dopiero będziemy podejmować decyzję.   

 

Odpowiedź do Przewodniczącego Rady  
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

 

- Sprawa uruchomienia nowego oświetlenia w m. Machowino – temat jest w toku cały czas, 

wszystko zostało przekazane do inwestora. Została kwestia elementów, które należy dopełnić, 

aby fizycznie światło się zaświeciło.  

- Temat ubytków w drodze – również z całą pewnością temat zostanie przekazany.  

 

W związku z brakiem uwag dotyczących udzielonych odpowiedzi Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął  pkt. 6 porządku obrad. 
 

 

 

Ad.7.  Wolne wnioski i informacje. 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Odczytał stanowisko Rady Gminy Ustka w sprawie budowy drogi wraz z chodnikiem i 

oświetleniem od ul. Armii Krajowej do ul. Wczasowej w miejscowości Przewłoka. 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w stanowiska,                                   

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego stanowiska. 

 

 

Sołtys sołectwa Przewłoka 

 

Wszystko mnie dziwi, ponieważ otrzymałem odpowiedź od Pani Wójt z okresu 2015 r., gdzie 

odmówiono przyjęcia do realizacji w związku z tym, że tereny nie są własnością gminy.                

Czy wszystkie tereny są już własnością gminy?  

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
 

Musimy zdawać sobie sprawę, że stan faktyczny z dnia na dzień ulega zmianie. Jeżeli 

mówimy o odrzuceniu wniosku w 2015 r., to proszę mi wybaczyć, ale ten rok był trochę inny 

od czasów, w których jesteśmy w chwili obecnej. Odrzucenie funduszu sołeckiego polegało 

na tym, że Rada nie przeznaczyła dodatkowych środków ponad fundusz sołecki na wykonanie 

projektu. W 2016 r. sytuacja była już inna i tak naprawdę w procesie budowlanym, wszystko 
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ma swoją kolejność. Jeżeli mówimy o tym, że jesteśmy w posiadaniu decyzji, to decyzja była 

podyktowana wymiarem czasowym, czyli zainicjowaniem, stworzeniem odpowiedniego 

dokumentu, z którego wynikało, że tereny, które nie stanowią naszej własności, będą 

wywłaszczone i ten proces w dalszym ciągu trwa.  
 

 

 „Stanowisko Rady Gminy Ustka w sprawie budowy drogi wraz z chodnikiem             

i oświetleniem od ul. Armii Krajowej do ul. Wczasowej w miejscowości Przewłoka.” 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie ww. 

stanowisko: 
 

 

Głosowało  - 11   

Za   - 10 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  1 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w stanowisko  stanowiące 

zał. Nr 28 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

Odczytał stanowisko Rady Gminy Ustka w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

obowiązującego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obszarze Osiedla 

Pisarzy i Poetów w miejscowości Przewłoka. 

 

 

 „Stanowisko Rady Gminy Ustka w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany obowiązującego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                       

w obszarze Osiedla Pisarzy i Poetów w miejscowości Przewłoka.” 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie ww. 

stanowisko: 
 

 

Głosowało  - 11   

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w stanowisko  stanowiące 

zał. Nr 29 do niniejszego protokołu. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- odczytał odpowiedź na pismo Pana /*/ dot. przewozu dzieci do szkoły w Charnowie (Pismo 

nr 12/2018 Korespondencja Przewodniczącego Rady; Odpowiedź na pismo 

OSO.0004.7.2018.NS)  
Czy po zapoznaniu się z treścią odpowiedzi macie Państwo uwagi lub pytania? 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

odpowiedź na pismo: 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy zatwierdziła odpowiedź na ww. pismo.  

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- odczytał odpowiedź na pismo Pana Posła Jarosława Sochajko w sprawie podjęcia uchwały 

Rady Gminy w sprawie chwilowego wstrzymania przekazywania naliczonych środków 

pieniężnych dla Izby Rolniczej (Odpowiedź na pismo OSO.0004.8.2018.NS)  

Czy po zapoznaniu się z treścią odpowiedzi macie Państwo uwagi lub pytania? 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

odpowiedź na pismo Posła Jarosława Sochajko: 

 

Głosowało  - 11    

Za   - 11 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy zatwierdziła odpowiedź na ww. pismo.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację z zakresu korespondencji 

przychodzącej  do Biura Rady w okresie międzysesyjnym od 21 lutego 2018 r. do 28 marca 

2018 r. tj.: 
  

1. W dniu 23 lutego 2018 roku wpłynęło pismo Centrum Kultury Gminy Ustka                                   

z prośbą o ufundowanie „Nagrody Przewodniczącego” konkursu na Najpiękniejszą Palmę 

Wielkanocną i Wesołą Pisankę.  
 

2. W dniu 06 marca 2018 roku wpłynął wniosek mieszkańców sołectwa Wytowna doty-

czący budowy nowej nawierzchni drogi powiatowej nr 1112G.  
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3. W dniu 06 marca 2018 roku wpłynęło pismo Pana /*/ dotyczące przewozu dzieci do 

szkoły w Charnowie.  
 

4. W dniu 07 marca 2018 roku wpłynęło pismo Ministra Gospodarki Morskiej                                    

i Żeglugi Śródlądowej w sprawie ustaleń dotyczących ochrony brzegu morskiego w rejo-

nie na wschód od miejscowości Ustka.  
 

5. W dniu 13 marca 2018 roku wpłynęło pismo Posła na Sejm RP dr Kazimierza Plocke 
dotyczące ustaleń dotyczących ochrony brzegu morskiego w rejonie na wschód od miej-

scowości Ustka.  
 

6. W dniu 14 marca 2018 roku wpłynęło pismo posła na Sejm RP dr Jarosława Sachajko 
z prośbą o podjęcie uchwały w sprawie chwilowego wstrzymania przekazywania naliczo-

nych  środków pieniężnych dla Izb Rolniczych. 
 

7. W dniu 14 marca 2018 roku wpłynęło pismo Wójta Gminy Ustka do /*/ w sprawie 

wykonania zlecenia Gminy Ustka analizy w zakresie prawidłowości wydawanych decyzji 

o pozwoleniu na budowę w oparciu o obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego.  
 

8. W dniu 15 marca 018 roku wpłynęło zawiadomienie Wojewody Pomorskiego                               
o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr 

XXXVIII.471.2018 Rady Gminy Ustka z dnia 21 lutego 2018 r. w sprawie nadania nazwy 

traktu w miejscowości Rowy.  
 

9. W dniu 26 marca 2018 roku wpłynęło zarządzenie Wójta Gminy Ustka w sprawie 

przedstawienia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu, planu finansowego instytucji 

kultury oraz informacji o stanie mienia gminy Ustka za 2017 rok. 
 

 

Sołtys sołectwa Przewłoka 

 

- Proszę o przedstawienie jak realizowany jest wniosek Zebrania wiejskiego z dn. 

29.08.2016 r. „Budowa/ przebudowa dróg wraz z odwodnieniem, oświetleniem i usunięciem 

kolizji z infrastrukturą energetyczna na osiedlu Przewłoka I/projekt.” Czy projekt 

konsultowany będzie i kiedy? Czy nie można przyspieszyć realizacji tej inwestycji? 

Mieszkańcy tego osiedla od ponad 40 lat proszą o ulice, które do obecnej chwili są 

zbudowane z płyt „jumbo” tzw. tymczasowe.  

- Proszę o przedstawienie jak realizowana jest prośba, wniosek mieszkańców                                         

o zaprzestaniu budowy na osiedlu IV „Bursztynowa Kraina” dużej ilości domków 

kempingowych. 

- Na terenie osiedla Przewłoka IV (zwyczajowo przyjęta nazwa „Bursztynowa Kraina”) są 

duże problemy z drogami szutrowymi. Wnioskuję o przełożenie płyt jumbo z terenu osiedla 

I „Pisarzy i Poetów” lub wykonać drogi z materiału „GEOSystem S60.” Warto rozważyć, 

gdyż koszty napraw są wciąż ponoszone. Dokonywane prace wyrównania ulic przez lata nie 

są małe (proszę o informacje jakie?). 
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- Składam wniosek o egzekwowanie opłat za wynajem pokoi tzw. (opłata uzdrowiskowa). 

Wpływy uzyskane można by przeznaczyć na poprawę warunków życia mieszkańców, 

rozwój Sołectwa. Mieszkańcy sugerują, że powyższe opłaty są zbyt wysokie.  

- Złożony przez mieszkańców, sołtysa wniosek o meliorację, udrożnienie rowów ich 

budowę jest w obecnej chwili niekwestionowany. Proponuję jeszcze przed podziałem 

terenów, na działki budowlane wykonać projekty melioracyjne całościowo.   

- Przewłoka, Zapadłe to w tej chwili miejscowości turystyczne. Wnioskuję (już 

wielokrotnie) o infrastrukturę kulturalno – zdrowotną. Miejscowości te nie posiadają 

żadnego obiektu na w/w działalność. Nadmieniam, że obecnie sołectwo zamieszkuje 927 

osób (uprawnionych do głosowania). 

- Wniosek o zachowanie dóbr kultury naszej miejscowości. W Przewłoce znajduje się stary 

cmentarz ewangelicki. Do obecnej chwili nie przystąpiono do zachowania jego po mimo 

uzyskanych uzgodnień z konserwatorem zabytków.  

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

 

Na piśmie do wszystkiego się ustosunkuję , na chwilę obecną chciałabym tylko powiedzieć, 

że budżetu nie starczy na te wszystkie wnioski tylko dla samej Przewłoki, oprócz tego 

funkcjonuje jeszcze 18 sołectw. Na pocieszenie tylko dodam, że każdy                   z tych 

wniosków jest w toku, wystarczy czytać budżet i wiedza w tym zakresie będzie.  

 

 

Mieszkanka sołectwa Przewłoka /*/ 

 

- Czy byłaby możliwość zorganizowania spotkania z Urzędem Morskim, aby móc 

porozmawiać w sprawie ochrony brzegu morskiego? 

- Czy można zorganizować spotkanie z wykonawcą bloków na osiedlu Przewłoka, albo 

poprosić, żeby w szczycie sezonu (lipiec, sierpień) mogli prace zaczynać od godz. 09:00 ? 

- Na rogu ulic Słowackiego i Asnyka na osiedlu Przewłoka stoi od 4 lat porzucone auto. Czy 

jest możliwość usunięcie pojazdu z tego miejsca? 

 

 

Ad. 8.      Zakończenie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 17 15  zamknął 

obrady XXXIX zwyczajnej Sesji Rady Gminy Ustka. 
 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
              

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła:                                                                        

Natalia Słatwińska     


